
In het forum Stad van 18 maart jl. heeft wethouder Lugthart toezeggingen gedaan met betrekking tot 
het raadsvoorstel ‘Onttrekking tunnel Haagweg (nr. 21-010)’.                       

De volgende vragen zijn gesteld.

Is er verbetering mogelijk voor de opstelmogelijkheden voor fietsers ten hoogte van de Oude 
Leeuw?

Ja. Daar zijn mogelijkheden voor. De bijgevoegde tekening geeft een impressie. Dit is met nadruk nog 
geen definitief ontwerp. Op verzoek van de fracties die aangaven dat er ruimte moet zijn om mee te 
denken, gaan we bewoners, ondernemers en andere belanghebbenden uitnodigen om mee te 
denken over de optimale inrichting. 

Wat is de planning voor de levering van intelligente verkeersregelinstallaties?

De levering heeft vanwege corona vertraging opgelopen. De verwachting is dat dit binnen twee 
maanden zal zijn. 

Kunnen wij een meer uitgewerkte impressie ontvangen?

De uitgewerkte impressies zijn als bijlagen bijgevoegd. Tevens zijn twee animaties bijgevoegd:

https://youtu.be/0FgUBUAJQ-c

https://youtu.be/QJViHmn3GwE
 

Kunt u de effecten van inclusieve verkeerslichten meenemen?

Dit wordt meegenomen bij de uitwerking van de inrichting.

https://youtu.be/0FgUBUAJQ-c
https://youtu.be/QJViHmn3GwE

